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Kljub temu, da je drevje za Soro v Medvodah že močno ozelenelo, veje niso
prekrile odpadkov, ki so jih na breg te reke nanosili stanovalci hiše na
posneCku. Zgrašanje, obsojanje in grožnje tem stanovalcem imajo lahko za
posledico obratne ukrepe - s količkom...
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Njega dni, ko so bili obiski funkcionarjev od občinske do zvezne ravni
v gospodarstvu še zelo cenjeni, so bila ob takih priložnostih tovarniška
dvorišča lepo pospravljena. Dandanes. ko je takih obiskov vse manj pa tudi
cenjeni niso, so tovarniška dvorišča kar naprej razmetana. To, da se dela na
teh dvoriscih tudi škoda, menda ni niti pomembno, saj je neprimerljiva
s škodo na drugih področjih . . .

Tudi združeni delavci našega uspešnega gospodarstva si na vse pretege
prizadevajo ustvariti novo podobo dežele na sončni strani Alp. Tole pogo-
rišče smetišča je ostaJo za snovalci lepše prihodnosti v Stegnah, potem, ko
so dokončali notranjost in fasade objektov. Smeti bodo najbrž zagrebli, ko
bodo zgradili novo tovarno...

Tisti, ki ste ali pa boste gradili hišc, najbrž vesle koliko stane meter
betonskega železa. Ni poceni! Očitno pa za ceno tega železa ne vedo
v gradbenih podjetjih, saj i njim ravnajo kot, da ga dobijo zastonj. Na kupu
za gradbeno barako ob Industrijski cesti ga je najmanj za eno precej veliko
hišo. da posebej ne omenjamo lesa in trdih vreč cementa. Zakaj so že naše
gradnje tako drage?

Včasih so bile konjske fige v Ljubljani silna nadloga, ki so jo odpravili tako,
da vanjo ni več konj. Sedaj je takšna figa velika redkost. Na Celovški cesti
je minio nje peljalo najmanj sto avtomobilov pa nanjo ni /apeljalo niti eno
vozilo. Ugibali smo ali zaradi spoštovanja do redkosti in idile ali morda
zato, da ne bi umazali jekJenih konjičkov
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